
Frågor till nämnderna  

Miljö- och hälsoskyddsnämndens och fastighetsnämndens råd för funktionshinderfrågor 
 

Frågor till miljö- och hälsoskyddsnämnden 1 oktober 2024 
Ett av rådets fokusområden för 2024 är märkning och allergikost. Ett verksamhetsområde 
som i stort styrs av EU-lagstiftning och därmed är svårt för förvaltningen att påverka. Rådet 
har tillsammans med livsmedelskontrollen på miljöförvaltningen diskuterat hur teknik skulle 
kunna vara hjälpsamt i frågan om märkning och allergikost. Ett förslag som rådet framfört är 
att livsmedel kan märkas med QR-koder för att kunna dela ytterligare information om 
innehållet i produkter (det är t.ex. inte krav på att skriva med kryddor som inte står på 
allergilistan).  
 

 Vilken roll ser ni att ni som förtroendevalda i nämnden skulle kunna ta i frågan om 
frivillig utveckling av exempelvis QR-koder på livsmedelsförpackningar? 

 
 

Frågor till fastighetsnämnden 22 oktober 2024 
 
Rådet har under en period stött på problem i fastighetskontorets projekt som rör 
begränsningar och brister i detaljplanearbetet gällande tillgänglighet. Två exempel finns i 
projekt på Nytorps gärde, Nytorpsbadet och Hammarbyhöjdens idrottshall. I båda fallen 
saknas det förutsättningar för parkering för rörelsehindrade i anslutning till anläggningarna. 
 

 Hur ser nämndens förtroendevalda på att den här typen av projekt riskerar att ha 
brister i tillgängligheten, så som avsaknad av parkering för rörelsehindrade? 

 
Rådet och fastighetsnämndens presidium diskuterade frågan om brister i tillgänglighet i 
detaljplaner vid sitt möte den 29 maj 2024. Med anledning av detta:  
 

 Har det skett några förändringar i syfte att förbättra tillgängligheten i arbetet med 
detaljplaner? 

 
 
 
 
 
Stefan Mattsson   Dolores Back 
Ordföranden     Vice ordföranden
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